
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nová Polhora  

konaného dňa 07.06.2023 

Prítomní – podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Novej Polhore zvolal a viedol starosta obce František 

Kubizniak. Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili všetci poslanci, preto pán starosta 

konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je schopné právoplatne uznášať sa.  

 

2. Schválenie programu rokovania  

Starosta obce prítomných poslancov oboznámil s návrhom programu, po jednohlasnom schválení 

pristúpili k rokovaniu o jednotlivých bodoch.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

Zapisovateľ: Ing. Lenka Pangrácová 

Overovatelia:  Ing. Mária Kövérová  ............................................. 

 Mgr. Monika Kubizniaková  ............................................. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal starosta obce, pričom konštatoval, že jednotlivé uznesenia                    

od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva sú splnené, resp. sú v plnení. 

 

Prítomná p. Lukačková požiadala starostu obce o slovo. P. Lukačková sa obrátila na poslancov 

obecného zastupiteľstva s informáciou, že ju kontaktovala zamestnankyňa Okresného úradu Košice, 

odboru opravných prostriedkov ohľadne žiadosti obce o udelenie súhlasu k navrhovanému odňatiu 

poľnohospodárskej pôdy, ktorú obec podala v zmysle § 13 zákona č. 220/2004 Zb. o ochrane 

a využívaní poľnohospodárskej pôdy na vyššie uvedený úrad. P. Lukačková uviedla, že jej 

zamestnankyňa úradu oznámila, ako budúcej vlastníčke (na základe rozhodnutia OÚ Košice-okolie, 

pozemkového a lesného odboru o schválení registra nového stavu JPÚ Nová Polhora, lokalita 

Povrazy) návrhom dotknutého pozemku, že jej pripomienka k zmene funkčného využitia územia 



v lokalite č. 4 návrhu ZaD č. 4 k ÚPNO nebola zapracovaná. Zároveň prízvukovala, že OÚ Košice, 

odbor opravných prostriedkov, na základe jej nesúhlasu, pozastaví konanie ohľadne podanej žiadosti 

obce o udelenie súhlasu k navrhovanému odňatiu poľnohospodárskej pôdy. 

Starosta obce konštatoval, že p. Lukačková túto informáciu podala aj jemu, ale zároveň uviedol, že 

žiadne oficiálne vyjadrenie – udelenie súhlasu resp. nesúhlasu k navrhovanému odňatiu 

poľnohospodárskej pôdy od OÚ Košice, odboru opravných prostriedkov obci nebolo doposiaľ 

doručené a obec bude v tejto veci konať až po prijatí stanoviska.  

P. Lukačková po svojom vyjadrení sa ďalej nezúčastnila na pokračovaní rokovania obecného 

zastupiteľstva.  

 

Starosta obce navrhol pokračovať v rokovaní podľa schváleného programu zasadnutia.  

 

5. Individuálna výročná správa obce Nová Polhora za rok 2022 

Ing. Lenka Pangrácová predniesla Individuálnu výročnú správu obce za rok 2022. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Individuálnu výročnú správu obce za rok 2022 – podľa 

prílohy.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

6. Záverečný účet obce Nová Polhora a rozpočtové hospodárenie za rok 2022 

Ing. Lenka Pangrácová predniesla Záverečný účet obce Nová Polhora a rozpočtové hospodárenie za 

rok 2022. Zároveň v tomto bode predniesla aj stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému 

účtu. 

 

Návrh na uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Záverečný účet obce Nová Polhora za rok 2022. 

b) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému 

účtu obce Nová Polhora za rok 2022. 

c) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v súlade s §16 ods. 10 písm. a) zákona č. 583/2004 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 2022 

bez výhrad. 

d) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo hodnotenie plnenia programov obce v hodnotiacej správe 

k plneniu programového rozpočtu obce za rok 2022.  



e) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 2022 zistený 

podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov. 

f) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prevod prebytku hospodárenia obce do rezervného fondu po 

usporiadaní v zmysle zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v sume 14 045,53 €.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

  

7. Správa audítora z výsledku auditu účtovnej závierky 2022 

Ing. Lenka Pangrácová predniesla Správu audítora z výsledku auditu účtovnej závierky za rok 2022. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu audítora z výsledku auditu účtovnej závierky                

za rok 2022.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

8. Komunitný plán sociálnych služieb obce Nová Polhora 2023 – 2030  

Starosta obce oboznámil poslancov s vypracovaným Komunitným plánom sociálnych služieb obce 

Nová Polhora 2023 – 2030.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb obce Nová Polhora na roky 

2023-2030.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

 



9. Návrh 1. úpravy programového rozpočtu obce na rok 2023 

Ing. Lenka Pangrácová predniesla návrh 1. úpravy programového rozpočtu obce na rok 2023, pričom 

rozobrala jednotlivé zmeny položiek príjmov a výdavkov.  Poslanec Goceliak vyjadril názor ohľadne 

potreby zabezpečenia upomienkových predmetov z osláv 80. výročia založenia obce, k čomu starosta 

uviedol, že to je predmetom ďalšieho bodu programu a ohľadne navýšenia výdavkov na pracovníkov 

prijatých na dohodu o vykonaní práce. Poslankyňa p. Ing. Köverová sa informovala na položku – 

materiál KD – kde vyjadrila názor, že sa šafári s financiami, na čo starosta reagoval slovami, že má 

pred sebou rozpočet, ktorý je vyrovnaný a keby niekto šafáril s peniazmi, zrejme by to tak nebolo 

a zároveň uviedol, že sklad v KD bol opravený v réžii obce, t.j. prostredníctvom zamestnanca prijatého 

na dohodu o vykonaní práce a bol zakúpený len nevyhnutný stavebný materiál a nové regále.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 11 ods. 4 písmeno b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. a § 10 zákona 583/2014 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších predpisov schvaľuje 1. úpravu programového rozpočtu pre rok 2023 podľa predloženého 

návrhu  v celkovej výške príjmov 374 078,72 € a výdavkov 374 078,72 €.    

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

10. Žiadosť o súhlas a poskytnutie vecí – OZ Za krajšiu Polhoru 

Starosta obce predniesol poslancom žiadosť OZ Za krajšiu Polhoru, ktorej predmetom žiadosť o súhlas 

s realizáciou podujatia pre deti, dospelých a seniorov Svätojánska noc na futbalovom ihrisku Nová 

Polhora vrátane sprístupnenia unimobuniek, a to v dňoch 24.06.2023 – 25.06.2023 a o požičanie 

obecných pivných setov a kotlín na predmetné podujatie.    

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  poskytnutie miestneho futbalového ihriska OZ Za krajšiu Polhoru za 

účelom realizácie podujatia pre deti, dospelých a seniorov Svätojánska noc a požičanie obecných 

pivných setov a kotlín na predmetné podujatie.    

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



11. Príprava osláv a futbalového turnaja 

Obecné zastupiteľstvo prejednalo organizačno-technické zabezpečenie prípravy osláv a futbalového 

turnaja troch Polhor. Starosta informoval ohľadne predbežných výdavkov na zabezpečenie osláv 

a turnaja – poslanci schválili objednanie upomienkových predmetov – výroba dresíkov – 300 ks. 

Prebehla diskusia ohľadne zostavenia mužstva. Starosta požiadal poslancov o oslovenie možných 

poskytovateľov občerstvenia na oslavách.  

 

12. Rôzne 

a) Starosta obce predložil poslancom ponuku komplexného riešenia telekomunikačných služieb 

spoločnosti O2 Slovakia, s. r. o., kde konštatoval, že obec využíva služby spoločnosti Slovak 

Telekom.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje ponuku komplexného riešenia telekomunikačných služieb 

spoločnosti O2 Slovakia, s. r. o.. 

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

b) FC Nová Polhora – žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov  

Starosta predniesol poslancom žiadosť FC Nová Polhora o navýšenie finančných prostriedkov            

o 4 000 € na futbalovú sezónu 2023/2024 – kde p. Lukačko konštatoval, že ide o požiadavku 

navýšenia finančných prostriedkov z dôvodu vzniku A-mužstva.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť futbalového klubu FC Nová Polhora o navýšenie 

finančných prostriedkov na futbalovú sezónu 2023/2024 

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 



c) Starosta obce vyslovil návrh na hlasové nahrávanie zasadnutí obecného zastupiteľstva 

k predchádzaniu nedorozumení a zároveň k zabezpečeniu presnejšieho spracovania zápisníc zo 

zasadnutí.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje hlasové nahrávanie zasadnutí obecného zastupiteľstva.   

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

d) starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že prevádzka materskej školy bude 

zabezpečená v čase letných prázdnin od 03.07.2023 do 12.07.2023 

 

e) poslankyňa p. Mgr. Kubizniaková požiadala starostu obce, aby boli poslanci pred každou 

obecnou akciou zvolaní na pracovné stretnutie. Informovala sa ohľadne označovania KUKA 

nádob, kedy bude, kde starosta uviedol, že presný termín ešte nie je spoločnosťou KOSIT, a. s. 

určený. Ďalej upozornila, že ventil na obecnom vodovode na obecnom cintoríne je poškodený 

a že obecná voda z obecného cintorína je využívaná na polievanie súkromnej záhrady 

nemenovanej občianky, kde starosta reagoval, že ak je komukoľvek z poslancov známe takéto 

využívanie obecnej vody, môžu aj oni upozorniť dotyčného o nezákonnom odbere vody. Ďalej 

uviedla, že kontajner slúžiaci na cintorínsky odpad je plnený domovým odpadom a požiadala 

o zabezpečenie väčšieho poriadku pri kosení obecného cintorína.  

 

f) poslanec p. Goceliak uviedol, že o osadení mája sa dozvedel štyri dni pred akciou, na čo poslanec 

Vengrin reagoval, že starosta obce informoval poslancov o tejto akcii na zasadnutí, kde boli 

prítomní všetci poslanci. Ďalej sa informoval, kedy sa bude pripravovať ihrisko pred turnajom, 

kde starosta konštatoval, že v týždni pred turnajom. 

 

g) poslankyňa p. Ing. Kövérová sa informovala, že akí mládenci pripravovali akciu Staviame máj, 

kde starosta uviedol, že mládenci – členovia OZ Za krajšiu Polhoru technicky a fyzicky máj 

pripravili, osadili a po ukončení akcie upratali verejné priestranstvo. Ďalej sa informovala 

ohľadne uznesenia č. 6/2023, ktorým nebol schválený návrh Dodatku č. 1 k nájomnej zmluve, 

ktorého predmetom bola zmena článku 2 – Predmet a účel nájmu, kde sa mení účel nájmu 

a zmena článku 4 – Výška nájmu a jeho splatnosť, kde sa dopĺňajú úhrady za služby, spojené 



s užívaním predmetu nájmu s OZ Za krajšiu Polhoru. Starosta konštatoval, že po neschválení 

dodatku č. 1 obecným zastupiteľstvom je stále v platnosti pôvodná nájomná zmluva.  

Ďalej predniesla výsledky so stretnutia školskej rady - vyslovila požiadavku na zabezpečenie 

pieskoviska na detské ihrisko pri multifunkčnom ihrisku, aby rodičia nevyužívali školský dvor na 

hranie. Uviedla, že by bolo vhodné upraviť priestor detského ihriska na školskom dvore. Starosta 

konštatoval, že bol by rád, aby sa školský dvor vyrovnal a posiala sa nanovo tráva. Zároveň p. 

Kövérová vyslovila požiadavku o zabezpečenie prístrešku na šk. dvore z dôvodu vytvorenia 

tienenia a oznámila, že s manželom zakúpili lavičku na šk. dvor, ktorú chcú osadiť cez víkend.  

 

h) p. Vengrin Robert sa informoval ohľadne úpravy ihriska pri betónovom briežku. Požiadal, aby sa 

na hornej ulici pokosili rigoly. Uviedol názor, že zápisnice zo zasadnutí obecného zastupiteľstva 

podľa zákona nemá zhotovovať pracovníčka úradu ale niektorý z poslancov obecného 

zastupiteľstva, k čomu sa vyjadril aj hlavný kontrolór obce, že tento jeho názor je subjektívny.  

 

i) poslanec p. Lukačko požiadal o zabezpečenie tabuľky na multifunkčné ihrisko – vstup na vlastné 

riziko 

 

j) p. Lukačko st. uviedol, že ako štatutár FC Nová Polhora nebol oslovený ohľadne zabezpečenia 

futbalistov na turnaj, kde starosta konštatoval, že technické zabezpečenie turnaja bolo riešené aj 

s poslancom p. Lukačkom ml., ktorý je zároveň jeden zo zástupcov futbalového klubu. Ďalej sa 

informoval ohľadne úpravy spoločenskej miestnosti v priestore starej posilňovne v multifunkčnej 

budovy s. č. 95. Ďalej sa informoval, či ešte funguje elokované pracovisko SOŠ technickej. 

 

13. Pridelenie uvoľneného obecného nájomného bytu – neverejná časť  

Starosta obce predniesol výpoveď zmluvy o nájme bytu podanú nájomcom Jánom Boľanovským.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie 2-izbového bytu v Bytovom dome 12 b.j., číslo bytu D1 

žiadateľovi p. Martinovi Merskovskému.   

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

 



V závere zasadnutia starosta obce poďakoval poslancom obecného zastupiteľstva a zasadnutie vyhlásil 

za ukončené.  

 

Zapísala: Ing. Lenka Pangrácová  

 

 

....................................................... 

          František Kubizniak  

               starosta obce  

 

 


